Interim Statement 2/2017 on the Investigation of Aircraft Accident on Hong Kong Aviation Club Robinson R22 Beta II Helicopter (Registration Mark B-HJU) on 23 October 2016

In accordance with the Hong Kong Civil Aviation (Investigation of Accidents) Regulations, an inspector's investigation is in progress to determine the circumstances and causes relating to the accident involving Hong Kong Aviation Club Robinson R22 Beta II helicopter (registration mark B-HJU) operated for an instructional flight within Shek Kong Airfield, Hong Kong on 23 October 2016.

Based on all collected evidence, the investigation team is analysing the information gathered in order to determine the circumstances and causes of the accident.

Issued by

Civil Aviation Department Hong Kong, China

October 2017

於二零一六年十月二十三日 Robinson R22 Beta II 型號(登記標誌 B-HJU) 所發生的飛機意外調查臨時聲明第 2/2017 號

根據《香港民航(意外調查)規例》,意外調查主任正就一架香港飛行總會擁有的 Robinson R22 Beta II 型直升機(登記標誌B-HJU),在二零一六年十月二十三日於香港新界元朗石崗機場進行飛行訓練所發生的意外情況及原因進行調查。

意外調查小組現正從所獲得的證據中進行資料分析,從而找出導致意外的情況及原因。

二零一七年十月中國香港民航處